
Generalforsamling fredag d.24.marts kl.17 i Adsbøl klubhus. 

Monika bød velkommen og vi gik i gang med generalforsamlingen. 

Punkt 1: Valg af dirigent. 
Erling Bojsen blev foreslået og modtog valget.  

Punkt 2: Formandens beretning. 
Monika havde ikke så meget at berette om fra sidste år – men efterårsturen til Fahrensorth var hyggelig, trods det at vi kun 
var 3 par! Beretningen blev godkendt. 

Punkt 3: Forelæggelse og godkendelse af regnskab. 
Stella delte regnskabet ud, hun gennemgik det, regnskabet blev godkendt.  

Punkt 4: Fastsættelse af kontingent. 
Fortsætter uændret, 150kr. 

Punkt 5: Valg af bestyrelsen. 
På valg var Monika og Vera. Monika havde meldt ud, at hun ville stoppe som formand, flere emner blev foreslået, men de 
sagde nej. Lars foreslog Connie, hun sagde ja - det skal hun have stor tak for, hun fik en stor klapsalve.  

Vera blev genvalgt. 

Punkt 6: Valg af bestyrelsessuppleant. 
Willy Lund var på valg – han blev genvalgt. 
 
Punkt 7: Valg af revisor. 
Kaj Verner Roth var på valg – han blev genvalgt. 
 
Punkt 8. Indkomne forslag. 
Ingen. 
 
Punkt 9: Eventuelt 
Lars har før foreslået – og gjorde det igen, at vi kunne tilbyde de af vores medlemmer, som ikke har båd mere, at de kunne 
komme med ud at sejle i forbindelse med en planlagt klubtur. Det er ikke sket endnu, men vi fandt ud af, at det ikke havde 
den helt store interesse, men det står os jo alle frit for at invitere dem med ud at sejle, evt. bare på en dagstur.  

Christian spurgte til hvor mange, der vil komme til pinseturen. Flere kunne af gode grunde ikke svare på det lige nu, vi kan 
desværre ikke, Erling og Pia kom ikke, hvis de var det eneste par (forståeligt nok) Men vores medlemmer, som ikke har båd 
mere, er altid flinke til at komme kørende – og tak for det! Stella og Lars foreslog, at vi kunne slå det sammen med 
Fiskenæs´s pinsetur, som går til Høruphav. 

 
Bestyrelsen bad om forslag til efterårstur 2023: Langballig, Marina Minde, Galwik. 

Stella rejste sig op, takkede Monika for hendes tid som formand og beklagede på bestyrelsens vegne, at gaven, som hun 
burde have haft i aften – får hun først på vores næste bestyrelsesmøde i april.   

Og igen en STOR tak til Connie for at stille op som formand! 
 
Dermed var generalforsamlingen 2023 slut for alle 18 fremmødte medlemmer, Erling takkede for god ro og orden.  

Vinterfest: 

Så var det spisetid, maden fik vi fra Den Gamle Skomager, Gråsten. 3 slags kød, 2 slags salater med dressing, flutes, 2 slags 
kartofler og masser af brun sovs. Det var lækkert og smagte godt. Snakken gik lystigt, folk begyndte at tage hjem ved 21 
tiden – kl.22 var alt lukket og slukket. Tak til alle der hjalp til med opvask, borde og stole.  


